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Med denna info vill vi sprida vad som kom upp under årsmötet. 

 

Protokollet finns bifogat med mejlet och visar vad som togs upp, vilka val vi gjorde, 

ekonomisk redovisning m.m. 

Även några övriga frågor som togs upp också efter att vi presenterat vår 

medlemsundersökning. 

1. Bad/båtplatsen   

2. Hastigheten inom området. 

Styrelsen har efter detta haft sitt konstituerande möte vilket också bifogas med mejlet, där 

vi bl.a. bestämde att tillsätta den arbetsgrupp som skall jobba vidare med bad/båtplatserna. 

Se vidare i mailet där vi kallar till ett uppstartsmöte kring detta. 

Tackar också årsmötet för det visade förtroende att bli omvald som ordförande. 

 

Johnny Lindström 

 

 


